
سجاد دانایی:

 مقابل سپاهان 
 نمایش خوبی 

ارائه ندادیم
ر  کتو ترا فع  مدا یی  نا ا د د  سجا
درباره بازی تیمش مقابل سپاهان 
می گوید: »در شروع بازی سپاهان 
فشار زیادی روی تیم ما ایجاد کرد 
و از طرفی شرایط آب و هوایی در 
اصفهان برای ما بسیار سنگین بود. 
ما گل زودهنگام خوردیم و در ادامه 
محمدرضا اخباری هم اخراج شد 
و متأسفانه در نیمه اول سه گل از 
حریف دریافت کردیم و با وجود 
اینکه در نیمه دوم دو گل زدیم ولی 

نتوانستیم نتیجه را جبران کنیم.«
 او ادامه داد :»ما نمایش چندان 
خوبی نداشتیم ولی اخراج اخباری 
تأثیر مهمی در نتیجه این مسابقه 
داشت چون او بهترین بازیکن 
تراکتور است و در این هفته ها 
بهترین عملکرد را از خودش نشان 

داد.«
دانایی درباره اینکه بعد از مدت ها در 
ترکیب تراکتور قرار گرفت، توضیح 
داد: »من در دو هفته ابتدایی بازی 
کردم و بعد از آن نیمکت نشین 
شدم. هیچ وقت هم نسبت به این 
موضوع اعتراض نکردم و همیشه 
تابع تصمیم سرمربی بودم. من 
فقط وظیفه دارم که خوب تمرین 
کنم.« مدافع تراکتور در خصوص 
اینکه برخی معتقدند این تیم شانس 
زیادی برای قهرمانی در لیگ ندارد، 
می گوید: »در فوتبال چیزی قابل 
پیش بینی نیست و فاصله تیم ما 
با تیم های بالانشین زیاد نیست. 
تراکتور هنوز هم به قهرمانی فکر 
می کند و من تیم  خودمان را جزو 

مدعیان می دانم.«

 
مجتبی ابراهیمی:

 مطهری به نساجی 
آرامش و انسجام 

داده است
 مجتبی ابراهیمی معاون باشگاه 
نساجی درباره شرایط این تیم 
توضیح داد: »ما یک تیم تمام 
خصوصی هستیم و از جیب دولت 
خرج نمی کنیم و مالک باشگاه بدون 
هیچ چشم داشتی هزینه می کند. 
تاکنون بیش از ۴۰ درصد به اعضای 
تیم پرداختی داشتیم که درصد 
قابل توجهی است. مطهری به تیم 
آرامش داده و انسجام و رفاقت بین 
بازیکنان ایجاد شده است. شاکله 
اصلی تیم ما ۳ سال است کنار هم 
بازی می کنند و از نظر فنی هم به 
شرایط خوبی رسیدیم. امیدوارم با 
کمک مدیران و هنر کادرفنی شرایط 
بهتر از این هم پیدا کنیم.« او درباره 
وضعیت بازی سوپرجام توضیح 
داد: »سه شهر سیرجان، مشهد و 
اصفهان برای زمین بی طرف پیشنهاد 
شد اما باشگاه ما نظرش این است 
که اگر قرار بر توافق دو باشگاه باشد، 
میزبان بین دو ورزشگاه شهید وطنی 
و آزادی با قرعه کشی مشخص 
شود. بازی بدون تماشاگر است 
و با این شرایط همان قرعه کشی 
بین دو ورزشگاه می تواند بهترین 
تصمیم باشد. شرایط چمن ما هم 
خوب است و جای حرف و حدیثی 

نمی گذارد.«

 
شروین بزرگ:

 بازی مقابل 
پرسپولیس در 

آزادی آسان نیست
مس  جم  مها رگ  بز ین  و شر  
کرمان درباره بازی تیمش مقابل 
پرسپولیس می گوید: »به هر حال 
بازی با پرسپولیس در ورزشگاه آزادی 
آسان نیست. این بازی خیلی سخت 
است و امیدوارم کم اشتباه ظاهر 
شویم و حداقل یک امتیاز مسابقه 
را بگیریم. ما در بازی استقلال 
هم بد نبودیم و به دلیل اشتباهی 
کوچک بازنده از زمین خارج شدیم. 
امیدوارم دست پرُ به تعطیلات 

برویم.«

 zخبر

 ایـوب بهتـاج مدیرعامـل تراکتـور دربـاره شـرایط ایـن تیـم پـس از بـازی مقابـل 
سـپاهان می گویـد: »شکسـت هـم جزئـی از فوتبـال اسـت. در بـازی بـا سـپاهان 
دچـار جریانـات بـد فوتبـال شـدیم و در دقایـق ابتدایـی محمدرضـا اخبـاری را از 
دسـت دادیـم. اخـراج وی سیسـتم بـازی مـا و انتظاراتـی را کـه بردیف و کادر فنی 
از بچه هـا داشـتند، بـه هـم ریخـت. هرچنـد در نیمـه دوم بـا وجـود 10 نفـره بـودن 
توانستیم دو گل را جبران کنیم اما در نهایت نتوانستیم نتیجه را تغییر بدهیم .«

عـارف رسـتمی مهاجـم مـس کرمـان دربـاره بـازی تیمـش مقابـل پرسـپولیس 
می گویـد: »قطعـاً هـر تیمـی کـه بـا اسـتقلال و پرسـپولیس بـازی داشـته باشـد، 
انگیـزه زیـادی دارد؛ مـا هـم بـا بـردی کـه مقابـل صنعـت نفـت بـه دسـت آوردیـم 
انگیزه مان بالاتر رفته و اگر در بازی با پرسپولیس هوشیار باشیم، می توانیم با 
نتیجه از زمین خارج شویم. در طول هفته تمرینات خوبی برگزار خواهیم کرد 
تا بتوانیم از این مسابقه نتیجه خوبی بگیریم. ما محکوم به پیروزی هستیم.«

 عارف رستمی: ایوب بهتاج:

در بازی های آینده نتایج بهتری کسب می کنیم محکوم به شکست پرسپولیس هستیم

عبدالله حسینی مدافع ملوان درباره بازی تیمش مقابل پرسپولیس می گوید: 
»ما مقابل یکی از بهترین تیم های ایران بازی کردیم. خیلی ها قبل از بازی تصور 
می کردند که مقابل پرسپولیس شکست سنگینی را تجربه خواهیم کرد، ولی 
در مجمـوع فوتبـال خوبـی را بـه نمایـش گذاشـتیم. در نیمـه دوم پرسـپولیس با 
تجربه بالای خود از غفلت ما استفاده کرد و متأسفانه در بدترین زمان ممکن 
گل خوردیم. من معتقدم ملوان در بازی با پرسپولیس مستحق باخت نبود.«

 عبدالله حسینی:

در بدترین زمان ممکن گل خوردیم

در آینه لیگ
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میـــلاد خدایـــی مدافـــع مـــس کرمـــان از 
پیـــروزی تیمـــش مقابـــل صنعت نفـــت 
آبـــادان خیلـــی خوشـــحال اســـت و 
فکـــر می کنـــد ایـــن بـــرد می توانـــد 
کمـــک کنـــد مقابـــل پرســـپولیس بـــازی 
بهتـــری انجـــام دهنـــد. خدایـــی کـــه 
امیـــد زیـــادی بـــه روزهـــای بهتـــر مـــس 
کرمـــان دارد، در مـــورد پیـــروزی مقابـــل 
صنعت نفـــت، بـــازی بـــا پرســـپولیس 

و... صحبـــت می کنـــد.

 اوضاع مس کرمان بعد از برد 
مهمی که مقابل صنعت نفت 
آبادان به دست آورد، چطور 

است؟
ــم الان  ــه آوردیـ ــردی کـ ــه بـ ــه بـ ــا توجـ بـ
شـــرایط خیلـــی فـــرق کـــرد. بـــه هـــر حـــال 
مـــا ســـال اولـــی اســـت کـــه بـــه لیـــگ برتـــر 
آمدیـــم و شـــرایط مان نســـبت بـــه دیگـــر 
تیم هـــا متفـــاوت اســـت. در بـــازی بـــا 
آبـــادان شـــکل تیمـــی و انســـجام بهتـــری 
داشـــتیم. هفتـــه بـــه هفتـــه جلوتـــر 
می رویـــم و بهتـــر می شـــویم. رقبـــای 
مـــا همیـــن تیم هـــای پاییـــن جـــدول 
هســـتند کـــه بتوانیـــم آنهـــا را شکســـت 
دهیـــم. در هـــر صـــورت مـــا ســـال اول 
اســـت کـــه در لیـــگ برتـــر حضـــور داریـــم 
و انتظـــار از تیـــم زیـــاد نیســـت. مثـــلاً 
ــوم  ــا سـ ــا اول تـ ــدارد مـ ــع نـ ــی توقـ کسـ
شـــویم و همـــان رتبـــه هشـــتم، نهـــم و 
حتـــی دهـــم و یازدهـــم هـــم می توانـــد 

عالـــی باشـــد.
بعد از بازی با پیکان که بردید، 

دیگر هیچ بردی نداشتید تا 
بازی با صنعت نفت. در این 

مدت حتماً فشار زیادی روی تیم 
مس بود.

بلـــه، صددرصـــد همیـــن طـــور اســـت. 
چـــون ســـال اول اســـت صعـــود کردیـــم 
نیـــاز بـــه زمـــان داشـــتیم. درســـت اســـت 
بیشـــتر بازیکنان از پارســـال ماندند اما 
شـــرایط فـــرق دارد. بایـــد باتجربه تـــر 

شـــویم و شـــرایط تیـــم را بســـنجیم. 
ــا باخـــت و  ــا پیـــکان، مـ ــازی بـ ــد از بـ بعـ
ــان  ــاً حق مـ ــه واقعـ ــم کـ ــاوی آوردیـ مسـ
نبـــود. شـــاید بـــه خاطـــر بی تجربگـــی 
بازیکنـــان باشـــد امـــا همان طـــور کـــه 

گفتـــم رفته رفتـــه بهتـــر می شـــویم.
این هفته بازی مهم و سختی 

مقابل پرسپولیس دارید...
بـــازی بـــا پرســـپولیس بالاخـــره بـــازی 
متفاوتـــی اســـت، مخصوصـــاً اینکـــه 
در آزادی برگـــزار می شـــود. همـــه 
ــا  ــن تیم هـ ــوی ایـ ــه جلـ ــا همیشـ تیم هـ
انگیـــزه دارنـــد کـــه مـــا هـــم بـــه همیـــن 
صـــورت هســـتیم. تـــلاش می کنیـــم 
بـــا برنامه ریـــزی خوبـــی کـــه انجـــام 
می دهیـــم بـــا دســـت پـــر و امتیـــاز 

برگردیـــم.
یعنی فکر می کنید بتوانید از 

پرسپولیس امتیاز کسب کنید؟
چـــرا نشـــود؟! تیـــم مـــا الان بـــه لحـــاظ 
روحـــی، روانـــی شـــرایط خیلـــی خوبـــی 
دارد. درســـت اســـت کـــه پرســـپولیس 
تیـــم بزرگـــی اســـت و در صـــدر جـــدول 
ـــم کـــه  ـــه امـــا مـــا هـــم می روی ـــرار گرفت ق

نشـــان دهیـــم تیـــم خوبـــی هســـتیم.
پس برای مساوی به زمین 

می روید؟
احتمالاً.

برای گرفتن تساوی هم حتماً 
تدافعی بازی خواهید کرد...

بالاخـــره هـــر تیمـــی تاکتیکـــی دارد و 
بایـــد ببینیـــم کادرفنـــی چـــه تدابیـــری 
ـــوی یـــک تیـــم  دارد. ممکـــن اســـت جل
ضعیـــف تدافعـــی بـــازی کنیـــم و جلـــوی 
یـــک تیـــم قـــوی، حملـــه ای. بســـتگی بـــه 
شـــرایط بـــازی دارد و اینکـــه کادرفنـــی 
چـــه چیـــزی از مـــا می خواهـــد. مـــا تمـــام 
تلاش مـــان ایـــن اســـت کـــه بـــا امتیـــاز 

برگردیـــم.
 بدون تماشاگر بودن بازی چقدر 
می تواند روی روند این بازی مهم 

تأثیر بگذارد؟
واقعـــاً فوتبـــال بـــدون تماشـــاگر لذتـــی 
نـــدارد و مثـــل یـــک بـــازی دوســـتانه 
رســـمی تر  کمـــی  کـــه  نـــد  می ما

ـــدون تماشـــاگر، باعـــث  ـــازی ب اســـت. ب
می شـــود ســـطح کیفـــی بـــازی پاییـــن 
ـــد و شـــرایط اصـــلاً خـــوب نیســـت.  بیای
امیـــدوارم تماشـــاگران زودتـــر برگردنـــد 
و بـــاز هـــم ورزشـــگاه ها را پـــر کننـــد.
اما در این بازی بدون شک نبود 

تماشاگران می تواند به نفع مس 
کرمان باشد.

صددرصـــد بـــه نفـــع ماســـت امـــا 
حضـــور تماشـــاگران بـــه 2 طـــرف 
انگیـــزه می دهـــد. درســـت اســـت کـــه 
تماشـــاگران مـــال آنهاســـت امـــا اگـــر 
از فشـــار اولیـــه در بیاییـــم بعـــد از آن، 
حضـــور آنهـــا می توانـــد بـــه تیـــم مـــا 
انگیـــزه زیـــادی بدهـــد کـــه ایـــن بـــه نفـــع 

مـــا خواهـــد شـــد.
مدتی قبل بحث جادوگر در مس 
کرمان خیلی مطرح بود. در مورد 
این مسأله هم صحبت می کنی؟

واللـــه ایـــن موضـــوع خیلـــی وقـــت اســـت 
کـــه تمـــام شـــده و بایـــد بگویـــم خیلـــی 
خنـــده دار بـــود. بـــه نظـــرم مطـــرح شـــدن 
بحث جادوگر شـــیطنت کســـانی است 
کـــه زورشـــان نرســـیده و نتوانســـتند 
منافـــع ببرنـــد. اگـــر قـــرار بـــه دعـــا و جـــادو 
باشـــد، الان تیم های عربســـتان و عراق 
بایـــد قهرمـــان دنیـــا می شـــدند چـــون در 
آنجـــا زیارتگاه هـــای زیـــادی وجـــود دارد. 
ـــه هـــر حـــال بحـــث جادوگـــر در مـــس  ب
کرمـــان خنـــده دار بـــود و بهتـــر اســـت در 

مـــورد آن دیگـــر صحبـــت نکنیـــم.
گفتی این فصل دنبال رتبه تک 

رقمی هستید؟
بلـــه، رتبـــه هشـــتم، نهـــم بـــرای مـــا 

عالـــی اســـت.
کار با فرزاد حسین خانی چطور 

است؟
مـــس  ر  د پیـــش  ل  ســـا ز  ا مـــن 
کرمـــان حضـــور دارم و زیـــر نظـــر 
قـــای حســـین خانی کار می کنـــم.  آ
کـــه  ســـت  ا بـــی  نی مر حســـین خا
تاکتیـــک خاصـــی را در فوتبـــال دنبـــال 
می کنـــد. به دنبـــال بـــازی فیزیکـــی 
اســـت. ضمـــن اینکـــه بـــه لحـــاظ روانـــی 
هـــم روی تیـــم خیلـــی تأثیـــر می گـــذارد.

مس و جادوگری؟خنده دار است

 خدایی: مقابل پرسپولیس 
حتماً امتیاز می خواهیم

 zمصاحبه

ره دهـه شـصت  نـی سـتا شـاهرخ بیا
اسـتقلال و مربـی فعلـی هـوادار دربـاره 
تسـاوی تیمـش مقابـل پیـکان می گویـد: 
»بـازی بـا پیـکان بـازی بـدی نبـود ولـی 
متاسفانه زمینش قابلیت بازی نداشت. 
زمیـن سـنگین بـود و خـود پیکانی هـا هـم 
معترض بودند. تهران این همه امکانات 
دارد، مـا دو تیـم تهرانـی هسـتیم ولـی 
بایـد کـرج بـازی کنیـم. نمی دانـم چـرا یک 
زمیـن درسـت نمی کننـد کـه تیم هـای 
تهرانـی اسـتفاده کننـد. مـا رونـد تیم مـان 
خـوب اسـت ولـی از داوری هـا صدمـه 
می بینیـم. روی گلـی کـه خوردیـم، خطـا 

روی بازیکـن مـا شـد امـا داور نگرفـت 
و بـه مـا گل زدنـد. یـک پنالتـی هـم بـه 
نفـع مـا گرفتـه نشـد. خـود اسـتقلال هـم 
بـه داوری اعتـراض داشـته و بایـد روی 
چینش داوران حساس باشند. ما داریم 
لطمـه می خوریـم . ایـن هفتـه با اسـتقلال 
بـازی داریـم و آنهـا هـم مثـل مـا معتـرض 
هسـتند، الان کـی معتـرض نیسـت؟ 
تیم هـا هـر هفتـه زحمـت می کشـند و بـا 
یک سوت اشتباه بازی از دست می رود. 
داوران باید حساس تر باشند. ما دوست 
داریـم قضـاوت بـازی با اسـتقلال عادلانه 
باشـد تا خسـتگی در تن مان نماند.« آنها 

بـرای بـازی بـا اسـتقلال آمـاده می شـوند: 
»اسـتقلال در هر صورت اسـتقلال است 
و همیشـه تیم قابل احترامی اسـت. من 
زندگـی ام بـا ایـن تیم گذشـته. آنهـا نفرات 
بسـیار خـوب و مربـی بـا دانشـی دارند. ما 
بـازی سـختی داریـم ولـی مـا بـا آقا سـاکت 
الهامی تا به حال به استقلال نباخته ایم. 
سـال گذشـته بـا نسـاجی در جـام حذفـی 
این تیم را شکست دادیم و در لیگ هم 
بـا آنهـا مسـاوی کـرده بودیـم. ان شـاءالله 
بـازی خوبـی باشـد و تیـم محـق برنـده 
شـود. مـا طـرز تفکرمـان ایـن نیسـت کـه 
وقت کشـی کنیـم. مـا می دانیـم ایـن کار 

قشنگ نیست. با آنها مرد و مردانه بازی 
می کنیـم. آنهـا تیـم باتجربـه ای هسـتند 
ولـی مـا میانگیـن سـنی مان پایین اسـت. 
هـر تیمـی خـوب بـازی کنـد می بـرد ولـی 
اسـتقلال بـا هـوادار از نظـر امکانـات، 
مهـره و سـرمایه قابـل قیـاس نیسـت. 
تیـم مـا کلا 2۰، ۳۰ میلیـارد بسـته شـده 
ولـی آنهـا بـرای هـر بازیکـن ایـن مقـدار 
هزینـه کرده انـد. ان شـاءالله بـه زودی 
هـواداران بـه اسـتادیوم بیاینـد تـا لـذت 
ببریـم. مـا طرفـدار خاصـی نداریـم ولـی 
حضـور تماشـاگران رقیـب بـازی مـا را هـم 

قشـنگ تر می کنـد.«

 شاهرخ بیانی:  

 با ساکت الهامی تابه حال به استقلال نباخته ایم

سمیرا شیرمردی
خبرنگار 

بازی با پرسپولیس 
بالاخره بازی متفاوتی 

است، مخصوصاً 
اینکه در آزادی برگزار 

می شود. همه تیم ها 
همیشه جلوی این 

تیم ها انگیزه دارند 
که ما هم به همین 

صورت هستیم. تلاش 
می کنیم با برنامه ریزی 

خوبی که انجام 
می دهیم با دست پر و 

امتیاز برگردیم.

ZOOM


